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Forum ATIBT 2017 in Dubaï 
 

SATISFACTION SURVEY 
ENQUETE DE SATISFACTION 

 

 
 
 
134 people attended to the Forum. 
 
The average of this survey (degree of satisfaction) is the following : 

- Forum : 3,43 / 4 (based on 68 respondants) 
- Dubaï Woodshow : 3,15 / 4 (based on 36 respondants) 

http://www.atibt.com/
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Strengths / Areas for improvement 

For almost all members of the ATIBT team, the organization of this Forum was a first and we thank 
you for your understanding. 
We were able to identify some areas for improvement and some important points, notably thanks 
to the participants' feedback: 

- A need to further internationalize the Forum, favoring English for exchanges and 
welcoming more local participants 

- A request from Central Africa, through Nigeria, that the Forum not only focus on the Congo 
Basin, but also on other producing African regions 

- A desire of the participants to have more time for exchanges off the Forum 
- A rather very favorable welcome of the participants to the idea both to group the Forum 

with a local wooden lounge, and to regroup the stands of the members in an ATIBT island  
 
Points forts/Points d’amélioration 

Pour la quasi-totalité des membres de l’équipe ATIBT, l’organisation de ce Forum était une 
première et nous vous remercions pour votre compréhension. 
Nous avons pu relever certains axes d’amélioration et quelques points importants, notamment 
grâce aux retours des participants : 

- Un besoin d’internationaliser davantage le Forum, en privilégiant l’anglais pour les 
échanges et en accueillant davantage de participants locaux 

- Une demande de l’Afrique centrale, via le Nigéria, pour que le Forum ne s’intéresse pas 
qu’au Bassin du Congo, mais s’ouvre aussi sur les autres régions productrices africaines 

- Une envie des participants de disposer de davantage de temps pour des échanges hors 
Forum 

- Un accueil plutôt très favorable des participants de l’idée à la fois de grouper le Forum avec 
un salon du bois local, et de regrouper les stands des membres dans un îlot ATIBT. 

http://www.atibt.com/

